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ZŁOTY  STOK  (inf.  wł.).  Kilka  lat  temu  w  gminie  pojawiła  się  propozycja  dotycząca
utworzenia żłobka.  Ówczesna dyrektorka placówki opieki  przedszkolnej  "Bajka" Lucyna
Kowalska wyszła z taką inicjatywą, ale wtedy zainteresowanie rodziców było niewielkie.
Dzisiaj sytuacja jest odwrotna, jednak uruchomienie grupy wymaga sprostania nie tylko
wymaganiom lokalowym.

-  Zdecydowanie  zmieniły  się  warunki,  jeśli  chodzi  o  wymagania  techniczne  i  sanitarne,  także
przeciwpożarowe. Biorąc je pod uwagę opracowaliśmy koncepcję adaptacji jednej z sal w budynku
przedszkolnym na potrzeby żłobkowe. Przyjęliśmy zapewnienie standardów najwyższej jakości, w
tym tych dotyczących komunikacji  wewnątrz  takiej  placówki  -  informuje  burmistrzyni  Grażyna
Orczyk. - Na przyszły rok zaplanowaliśmy w budżecie gminy wykonanie dokumentacji związanej z
pracami adaptacyjnymi, która nas będzie kosztowała ponad 100 tys. zł. A ponieważ cały budynek
wymaga modernizacji,  to zamierzamy łączyć programy dotyczące malucha i  inne,  aby pozyskać
fundusze zewnętrzne w maksymalnej wysokości.

Ta  sytuacja  powoduje,  że  w  pierwszej  kolejności  zostanie  przeprowadzona  przebudowa
przedszkolnego budynku gminnego wraz z jego termomodernizacją, zaś w następnej przystąpi się do
tworzenia żłobka.
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